

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/27/ 2022-23

October 06, 2022

Circular to Parents: Early Exit – CBSE and IGCSE all grades

Dear Parents,

Greetings!!!!

Dear Parents,

This is a gentle reminder about the early exits. It is observed that many parents are picking up their wards in between the school hours and prior to the dispersal time with exit slips, which is disrupting the curriculum progression and school functioning.

Parents are requested to strictly follow the school timings and arrange personal work and appointments accordingly. Parents to avoid picking up students in between the school hours and prior to the dispersal unless it is an emergency.

For the safety of the students, no exit slips will be provided after 1:00 PM.

Any hospital appointments to be communicated at least one day prior to the class teachers with the evidence of appointment and permissions to be obtained in advance.

Thank you for your understanding and we look forward to your kind cooperation in this regard.

أولياء الأمور الأعزاء،

تذكير بشأن الانصراف المبكر. لأنه قد لوحظ أن العديد من أولياء الأمور يصطحبون ابناءهم للانصراف المبكر خلال ساعات الدوام المدرسي وقبل انتهاء الدوام باستخدام قسائم الخروج المبكر، مما يعطل تقدم المناهج الدراسية وأداء المدرسة.

وعليه وبشكل فوري، يُطلب من أولياء الأمور الالتزام الصارم بمواعيد الدوام المدرسي وترتيب العمل الشخصي والمواعيد وفقًا لذلك. على أولياء الأمور تجنب اصطحاب الطلاب بين ساعات الدوام المدرسي وقبل انتهاء الدوام المدرسي ما لم تكن حالة طارئة.

من أجل سلامة الطلاب، لن يتم تقديم قسائم الخروج المبكر بعد الساعة 1:00 مساءً.

يجب الإبلاغ معلمي الفصل عن أي مواعيد بالمستشفى قبل يوم واحد على الأقل مع إثبات الموعد والأذونات التي يجب الحصول عليها مسبقًا.

شكرا لتفهمكم ونتطلع إلى تعاونكم الكريم في هذا الصدد.

Best Regards,

Syed Tahir Ali Principal